
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 614
van KAROLIEN GROSEMANS
datum: 13 juni 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Leerkrachten  -  Zijinstromers

In mijn schriftelijke vraag nr. 876 van 2 juli 2021 vroeg ik de minister naar de evolutie 
van het aantal zijinstromers in het onderwijs. Graag had ik deze gegevens verder 
aangevuld.

1. Kan de minister, ter aanvulling van mijn schriftelijke vraag nr. 876, een overzicht 
geven van het aantal zijinstromers dat in het schooljaar 2021-2022 in het onderwijs 
is gestart? Graag een opdeling in gelijkaardige groepen als in schriftelijke vraag nr. 
876 opgedeeld per schooljaar, per onderwijsniveau (basisonderwijs, secundair 
onderwijs, CBE (centrum voor basiseducatie), CVO (centrum voor 
volwassenenonderwijs), dko (deeltijds kunstonderwijs) én hogescholen) en per 
provincie. Indien mogelijk ook een opsplitsing per leeftijd op het moment dat men 
voor het eerst in het onderwijs aan de slag ging.

2. Kan de minister de gegevens van het aantal zijinstromers verder opsplitsen per jaren 
erkende anciënniteit, van 1 september 2021 tot nu? Graag een opdeling per 
onderwijsniveau en per provincie.

3. Kan de minister meedelen in welke knelpuntvakken die zijinstromers in deze periode 
begonnen? Graag een overzicht per knelpuntvak.

4. Hoeveel zijinstromers hebben al hun anciënniteit opgevraagd sinds de nieuwe 
regeling van kracht is?

5. Welke impact heeft de nieuwe anciënniteitsregeling volgens de minister op de 
instroom van zijinstromers?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 614 van 13 juni 2022
van KAROLIEN GROSEMANS

Zolang scholen nog personeelszendingen doen naar mijn onderwijsadministratie zijn de 
data niet stabiel en dus moeilijk te interpreteren.


